
Referat skolebestyrelsesmøde 30. august 2021

Deltagere ved mødet:
Jesper Steen Tastesen (Formand), Stine Magnussen (Næstformand), Caroline Bang (Elevråd),
Jeppe Nielsen, Thomas Graven, Thomas Falslund, Karen Louise Reeh, Henrik Larsen, Claus Roholt,
Bente Karkov, Helle Hjorth og Kåre Mortensen

Afbud: Thomas Falslund

Fraværende: Henrik Larsen, Caroline Bang

Referent: Kåre Mortensen

Punkt: Punkt
fremsendt
af:

Referat/Beslutning:

1. Godkendelse af
dagsorden, ordstyrer
og evt.
bemærkninger til
referat fra seneste
møde

Ingen bemærkninger til referat
Dagsorden godkendt

2. Bestyrelsen Jesper Velkommen til nyt skoleår (se Bilag)
Konstituering af bestyrelsen (Bestyrelsen konstitueres
hvert år).
Formand: Jesper Steen Tastesen
Næstformand: Stine Magnussen

Forretningsorden til beslutning (Bilag)
Der er foretaget enkelte ændringer i forretningsorden.
Dialog om antallet og længden af
skolebestyrelsesmøder.

Årshjul drøftelse af udkast og beslutning (Bilag)
Indsupplering af nye forældre som suppleanter

Forslag om at medlemmer fra skolebestyrelsen kunne
deltage i et elevrådsmøde.



Bestyrelsen har et ønske om at styrke elevernes
mulighed for medbestemmelse og inddragelse
synliggøres. Dette som et led i bestyrelsens- og skolens
arbejde med ‘den attraktive Hunderupskole’.

2a skolens plan i
forbindelse med
smittetilfælde med
covid 19-21.

Jeppe Hvad er skolens procedure i tilfælde af et eller flere
børn testes positiv i fht. Covid-19?
Skolen følger sundhedsstyrelsens retningslinjer.
Nærkontakt = min. 15 min. inden for 1 m. afstand og
skal testes på 4. og 6. dagen
Færdigvacc. skal ikke sendes i isolation, men skal lade
sig teste.
Øvrige kontakter = Klassen. skal ikke sendes hjem i
isolation, men skal lade sig test.
Der gives undervisningstilbud til de hjemsendte elever,
hvor eleven deltager via sin pc, hvor en pc står tændt i
klassen. Lærer udfører ikke hybrid undervisning.
Hvis hele klassen sendes hjem tilbydes der on-line
undervisning.

3. Nyt fra eleverne Kåre er p.t. kontaktperson for Elevrådet.
Elevrådsmøderne ligger ca. en uge før
skolebestyrelsesmøderne for at sikre sammenhæng
mellem drøftelser mellem elevrådene og bestyrelsen.
Elevrådsformand er Caroline Bang 9.b

4. Nyt fra
medarbejderne

Næste gang bliver der rundvisning i den nyindrettede
SFO.

5. Nyt fra ledelsen,
herunder bl.a.
budgetopfølgning

Vi er kommet godt i gang med skoleåret.
Vi har haft en pædagogisk dag med Lego Spike.
Indkøbt 2 nye 3D printere.
PLC (pædagogisk læringscenter) er med i et kommunalt
forløb.
Ny indsats omkring tidlig læseindlæring.
Vi arbejder med sprog. Herunder kursus i sprogklar.
Vi er kommet med i et nyt projekt omkring “Fagene i
bevægelse”. 2., 4., 6. og 8. årgang. Starter efter nytår
med fem work-shops med tanke om at brede det ud til
alle årgangen på skolen.

Der er et lille økonomisk overskud
Der er kommet flere medarbejder i starten af dette
skoleår.

Der er indmeldt 17 elever og udmeldte 9 elever siden
august 2021.

Der er nu device til elever fra og med 2. klasse.



5a Plan over arbejdet
med skolens
værdigrundlag og de 4
værdi-ord trivsel, læring,
tryghed og glæde.

Helle Punktet kommer på næste møde.

6. Forslag:

7. Evt.

Punkter til næste møde JST Gennemgang og tilretning af årshjul og evt. ændring af
mødekalender. Beslutningspunkt

Bente vil gerne fremvise den nye SFO

Attraktive SFO


